工商機構運動會2025 - 田徑比賽 比賽時間表

開始召集時間	截止召集 時間	預計比賽 開始時間	男子先進組(35歲或以上)		男子公開組(15歲或以上)		女子公開組(15歲或以上)			
			甲組	乙組	甲組	乙組	甲組	乙組		
9:00	9:20	9:30	400米 (決)	400米 (決)	400米 (決)	400米 (決)	400米 (決)	400米 (決)		
9:10	9:25		跳遠	跳遠	跳高	跳高	標槍	標槍		
10:00	10:20	10:30	100米(初)		100米(初)		100米(初)	100米(初)		
10:10	10:25		鉛球	鉛球	標槍	標槍				
10:45	11:05	11:15	1500米 (決)	1500米 (決)	1500米 (決)	1500米(決)	1500米 (決)	1500米 (決)		
11:10	11:25	11:30	標槍	標槍	鉛球	鉛球	跳遠	跳遠		
11:45	12:05	12:15	200米(初)		200米(初)		200米(初)			
11:55	12:10		跳高				鐵餅			
	午膳									
13:00	13:20	13:30	100米(決)	100米 (決)	100米 (決)	100米 (決)	100米 (決)	100米(決)		
13:10	13:25				鐵餅		鉛球	鉛球		
13:15	13:35	13:45	800米(決)	800米 (決)	800米 (決)	800米 (決)	800米 (決)	800米 (決)		
14:00	14:20	14:30	200米 (決)	200米 (決)	200米 (決)	200米 (決)	200米 (決)	200米 (決)		
14:10	14:25		鐵餅		跳遠	跳遠	跳高			
15:00	15:20	15:30	4x100米 (決)		4x100米 (決)		4x100米 (決)	4x100米 (決)		
			頒獎典禮							
16:00	16:20	16:30	4x400米 (決)		4x400米 (決)		4x400米 (決)			
			頒獎典禮							

附註: (1) 大會有權更改比賽時間,以當場宣布為準。

- (2)大會報到處將於比賽當日上午8時正開始運作,各參賽者必須於比賽前親自攜同附有相片的有效身份證明文件(正本)到大會「報到處」報到及領取號碼布。 如參賽者無法出示證件或被發現身份不符,一律不准出賽。因遲到而未及簽署「參賽者聲明」而延誤及未能按參賽項目及按時到召集處報到者作自動棄權論。
- (3) 徑賽項目的召集時間在預計比賽開始時間前30分鐘進行;而截止召集時間為比賽前10分鐘。 田賽項目的召集時間則在預計比賽開始時間前20分鐘進行;而截止召集時間為比賽前5分鐘。 因遲到而未能按參賽項目及按時到所屬的召集處報到者作自動棄權論。
- (4) 徑賽項目召集處設於100米起點對上看台位置;田賽項目的參賽者,請到所屬的田賽場地報到。
- (5) 初-初賽;決-決賽

Corporate Games 2025 - Athletics Competition Competition Schedule

Roll Call Starts	Roll Call Ends	Scheduled Start Time of the Events	Men's Masters (age 35 or above)		Men's Open (age 15 or above)		Women's Open (age 15 or above)		
			Group A	Group B	Group A	Group B	Group A	Group B	
9:00	9:20	9:30	400M (F)	400M (F)	400M (F)	400M (F)	400M (F)	400M (F)	
9:10	9:25		LONG JUMP	LONG JUMP	HIGH JUMP	HIGH JUMP	JAVELIN	JAVELIN	
10:00	10:20	10:30	100M (H)		100M (H)		100M (H)	100M (H)	
10:10	10:25		SHOT PUT	SHOT PUT	JAVELIN	JAVELIN			
10:45	11:05	11:15	1500M (F)	1500M (F)	1500M (F)	1500M (F)	1500M (F)	1500M (F)	
11:10	11:25	11:30	JAVELIN	JAVELIN	SHOT PUT	SHOT PUT	LONG JUMP	LONG JUMP	
11:45	12:05	12:15	200M (H)		200M (H)		200M (H)		
11:55	12:10		HIGH JUMP				DISCUS		
			LUNCH						
13:00	13:20	12.20	100M (F)	100M (F)	100M (F)	100M (F)	100M (F)	100M (F)	
13:10	13:25	13:30			DISCUS		SHOT PUT	SHOT PUT	
13:15	13:35	13:45	800M (F)	800M (F)	800M (F)	800M (F)	800M (F)	800M (F)	
14:00	14:20	14:30	200M (F)	200M (F)	200M (F)	200M (F)	200M (F)	200M (F)	
14:10	14:25		DISCUS		LONG JUMP	LONG JUMP	HIGH JUMP		
15:00	15:20	15:30	4x100M (F)		4x100M (F)		4x100M (F)	4x100M (F)	
			PRIZE PRESENTATION						
16:00	16:20	16:30	4x400M (F)		4x400M (F)		4x400M (F)		
					PRIZE PRES	SENTATION			

Remarks: (1) The Organizer shall have the right to change the time of all the events. Participants should listen to announcements through the competition.

⁽²⁾ On the day of the competition, the Registration Counter will be operated at 8:00a.m. Participants shall report to the "Registration Counter" and collect the number cloth in the presence of valid photo-bearing identity documents (original). Any participant who fails to produce his/her valid identity document or whose identity is not found to be matched will not be allowed to participate in the competition. Latecomers or those delayed to register to the marshal according to scheduled roll call time of the event due to late submission of "Declaration by Participants" will be regarded as withdrawal from the competition.

⁽³⁾ Marshalling for Track Events will begin 30 minutes before the scheduled start time of the event and the roll call will end 10 minutes before the scheduled start time of the event. Marshalling for Field Events will begin 20 minutes before the scheduled start time of the event and the roll call will end 5 minutes before the the scheduled start time of the event. Latecomers who cannot register to the marshal according to the scheduled roll call end time of participated event will be regarded as withdrawal from that event.

⁽⁴⁾ The marshal of Track Events is located at the spectator area near the starting point of 100M. Participants who take part in Field Events should report to respective field area.

⁽⁵⁾ H - Heat Event; F - Final Event.